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Motie “Diftar en Vang doelstelling”  

De raad bijeen op 23 april 2020, besproken raadsvoorstel 2020/16

 

Constaterende dat:

 Er uitstel wordt gevraagd om het pasjessysteem t.b.v. diftar;
 Technologie om afval te scheiden steeds beter wordt;
 Afval verwerkingsbedrijven steeds beter deze technologie beheersen;
 Privacy een belangrijk goed is;
 Dat de industrie en inwoners gezamenlijk verantwoordelijk zijn voor het ontstaan 

van afval.
 

Overwegende dat:

 Een pasjes systeem veel geld kost;
 Privacy een belangrijk vraagstuk is bij een pasjessysteem;
 Inwoners een keuze kan bieden bij prepaid anonieme pasjes;

Roept het college op:

1. te onderzoeken of er andere dan wel betere mogelijkheden zijn om aan de vangdoelstelling te 
komen;

2. bij andere gemeentes ervaringen en referenties op te vragen;
3. bij het prepaid systeem, te kijken naar wat de kosten voor inwoners zijn om een anoniem 

pasjes in te voeren, en alle voor en nadelen te presenteren. 

En gaat over tot de orde van de dag;
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